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College B&W

De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

Op 8 november 2018 heeft de gemeenteraad de motie Impuls aan het Stationsplein aangenomen. 
Daarin is neergelegd dat de aanblik en de inrichting van het Stationsplein moet worden verbeterd, 
waarbij in het bijzonder aandacht moet worden besteed aan de onbewaakte fietsenstallingen omdat 
deze een oorzaak van verrommeling zijn.

Tijdens de beraadslagingen in de commissievergadering van 3 juni 2020 over het stedenbouwkundig 
plan Groot Mariadal is meegedeeld dat het stationsgebied zal worden herontwikkeld als onderdeel 
van de bredere opgave in het gebied Centrum Noord.

Op 25 juni 2020 laat de gemeente via sociale media weten dat de onbewaakte fietsenstalling aan de 
linkerzijde van het stationsgebouw zal worden omgevormd tot een bromfietsstalling.

Dit leidt tot de volgende vragen:

Vraag 1:

Waarom is er op dit moment voor gekozen om op deze plaats een bromfietsstalling te realiseren?

 Vraag 2:

Hoe komt de bovengenoemde bromfietsstalling eruit te zien?

 Vraag 3:

In hoeverre bent u het met ons eens dat het niet voor de hand ligt om op deze plaats opnieuw een 
stalling te realiseren, nu de huidige onbewaakte stallingen juist benoemd zijn als plaatsen van 
verrommeling?

 Vraag 4:

Hoe verhoudt deze ontwikkeling zich tot de aangenomen motie Impuls aan het Stationsplein?

 Vraag 5:

Hoe verhoudt deze ontwikkeling zich tot het lopende proces om te komen tot een herontwikkeling van 
het gebied Centrum Noord?

 Vraag 6:

Wat is op dit moment de stand van zaken omtrent de herontwikkeling van het gebied Centrum Noord 
en wanneer verwacht u een voorstel aan de gemeenteraad te kunnen voorleggen?

 

Namens de fractie van het CDA Roosendaal,

Sebastiaan Hamans

Wij beantwoorden de vraag als volgt:



1. Het initiatief kwam vanuit de fietscoach die vanaf december 2019 rond loopt op het Stationsplein. 
Zij zag een mogelijkheid om de verrommeling van de fietsenstallingen tegen te gaan door de 
bromfietsen en de fietsen van elkaar te scheiden.

2. Voor de bromfietsstalling worden de fietsenrekken weggehaald en komen er bromfietsen te staan.

3. Om de onbewaakte stallingen overzichtelijk te maken was het idee om de fietsen en bromfietsen 
apart te stallen. Het was een pilot die weinig arbeid kostte om het te verrichten. Echter bleken er 
rechtswege een aantal haken en ogen aan te zitten waardoor het uiteindelijk niet tot uitvoer is 
gebracht.

4. Het was een op zichzelf staande pilot. De herontwikkeling van het gebied Centrum Noord 
(inclusief het Stationsplein) heeft z’n eigen dynamiek.

5. Zie antwoord vraag 4

6. Momenteel wordt met alle betrokkene, inclusief de NS gesproken over de gewenste situatie van 
het gebied. Het is voor nu te vroeg om aan te geven wanneer een voorstel wordt voorgelegd.

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder C.A. (Cees) Lok


